
Zápis z 1. zasedání finanční komise AS VŠE 
Přítomní: Vančurová, Mazouch, Čapková – on-line, Nikerle - on-line, Staněk - on-line, Ševčíková - on-

line, Koten - on-line 

Omluven: Váňa 

 

První zasedání finanční komise AS VŠE se konalo dne 18. října 2idním režimu. 

Finanční komise projednala předložený dokument - Plán realizace Strategického záměru Vysoké školy 

ekonomické v Praze pro rok 2022. Bylo poukázáno na několik stylistických drobných chyb. 

Následně se přítomní členové komise shodli na následujícím stanovisku: 

 

Finanční komise projednala předložený Plán realizace Strategického záměru Vysoké školy 

ekonomické v Praze pro rok 2022 a konstatuje, že z jejího úhlu pohledu proti materiálu nemá 

námitek. Finanční komise očekává další materiály, které tento dokument rozpracují a ke kterým se 

ráda vyjádří. 

 

V Praze dne 18. 10. 2021 

 

Alena Vančurová 

předsedkyně finanční komise AS VŠE 


